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Pssst! Er is iets waar jagers Pssst! Er is iets waar jagers 
niet van houdenniet van houden Marjolijn Veenstra

Wist je dat veel bezorgde inwoners van ons land de Faunabescherming dagelijks benaderen 
over hun zorgen met betrekking tot de jacht? Dit zijn uiteraard berichten die wij heel erg goed 
begrijpen. Er vindt immers ontzettend veel afschot plaats in ons kleine landje.

stuurt een video mee van de reeën, waar ook een 
zeldzame zwarte ree bij zit. Een zwarte ree is een 
uitzonderlijk fenomeen. Het gebeurt maar zelden 
dat er een ree in die kleur wordt gezien. 
Meneer B. laat ons weten dat hij heeft geïnfor
meerd naar het geplande afschot van deze dieren 
en dat men aangeeft dat het om verkeersonvei

Column

Verkeersveiligheid wordt vaak ten onrechte gebruikt om het afschot van reeën te vergoelijken.

Een greep uit de 
vele berichten:

Mevrouw A. 
uit de provin
cie Groningen 
schrijft ons dat ze 
rare pijpen heeft 
gezien aan een 
waterkant. In de 
buurt hangt een 
wildcamera die 
gericht is op deze 
pijpen. Mevrouw 
A. neemt een 
aantal foto’s en 
loopt door. En ja 
hoor, daar komt 
een boze jager 
aan: wat ze daar 
aan het doen 
was?!

Wat bleek bij navraag aan ons? Het zijn lok
aaspijpen voor vossen. Die komen, als ze erin 
kruipen, klem te zitten. De vos zal dan hoogst
waarschijnlijk verhongeren. En waarom? Alleen 
omdat jagers vossen als overlast zien.
Dezelfde dag bericht Meneer B. ons over jonge 
reeën, die worden afgeschoten in zijn buurt. Hij 
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ligheid gaat. Onzin natuurlijk, dat kan nooit een 
reden zijn.

En dan nog mevrouw C. Zij heeft rare paaltjes 
aan het water gezien en vraagt zich af wat dat 
is. Zij stuurt ons enkele foto’s toe. Het blijken 
muskusratvallen te zijn, wel 100 stuks. Uiterst 
dieronvriendelijk en onzinnig. Deze vallen heb
ben veel bijvangst, zoals vogels, zoogdieren en 
vissen. Blijkbaar had mevrouw C. al gezien dat 
er onlangs een zwaan in vast had gezeten. 
Onze buurlanden, België en Duitsland zijn al 
gestopt met deze muskusrattenbestrijding, maar 
ons landje gaat gewoon stug door. Wanneer 
houden wij hier eens mee op?

Wat hebben deze drie gevallen nu met elkaar 
gemeen? Juist, het zijn uiterst dieronvriendelijke 
situaties die bezorgde inwoners bij ons melden.

Ons team bij de Faunabescherming werkt 
ongelooflijk hard, maar kan niet alle vormen 
van jacht of faunabeheer tegenhouden. Al 

zouden we dat uiteraard liever gisteren dan 
vandaag doen.

Wat kunnen dan mensen zelf doen?

Iedereen kan altijd de lokale politiek en pers 
benaderen. Door te laten zien wat de praktijken 
van de jacht zijn en hoe dieronvriendelijk ze zijn, 
worden veel mensen ingelicht en is er altijd kans 
dat er aandacht voor komt. Veel mensen worden 
dan bewust wat er precies gebeurt in hun eigen 
omgeving. En laten we wel wezen, veel mensen 
zien graag wilde dieren in hun eigen omgeving 
en zien uiteraard liever niet dat ze worden be
jaagd. 

Zoals de titel 
van deze column 
al zegt: jagers 
houden niet van 
aandacht.
Geef ze die 
aandacht!

Onze buurlanden zijn al gestopt met de zinloze bestrijding de muskusrat. Wanneer worden wij ook eens zo 
verstandig?


